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Týna, Terka a byliny.  

Americký fotbal v Českém lese.  

Začali jsme velice dobře! 
V pondělí 5. září 2022 se na první schůzce nového oddílového roku sešli všichni členové Lvíčat 

a o den později všichni Pavoučci, včetně čtyř avizovaných nováčků, byli to Rosťa Grigel, Martin 
Materna, Martin Biederman a Vojta Doubek, který ovšem po dvou schůzkách odešel hrát baseball. 
Lvíčata byla všechna na schůzce ještě jednou, na té třetí letošní. 

U Lvíčat zůstal po celý měsíc stav členské základny nezměněný, k Pavoučkům přibyl na druhé 
schůzce ještě Domča Vykydal, Bahňákův syn, a na třetí Martin Frühaf, syn bývalého člena našeho 
oddílu, tedy další potomek dřívějšího Lvíčete. 

Tak se stalo, že Lvíčat je v současnosti třináct a Pavoučků neskutečných sedmnáct. I slabší 
počtář si dokáže spočítat, že nás je teď dohromady rovných třicet! Dovedete si představit, že by všech 
třicet členů chtělo jet na náš tábor, který pojme maximálně dvacet osm dětí? Řešili jsme různé situace, 
ale takovouto ještě ne. Nebojte se. I kdyby byla na táboře vaše účast stoprocentní, doma bychom 
nikoho nenechali s tím, že někteří vedoucí by prostě spali v lese. I to je nadsázka. Spali by třeba 
v klasických stanech, které vozí rodiny na dovolené do kempů.  

Oddílový rok jsme tedy rozjeli ve velice slušném tempu a přejme si, aby to vydrželo po celý 
oddílový rok. 

 

Zářijová výprava Lvíčat 
Na první letošní výpravě Lvíčat jsme se sešli v počtu deseti členů a dvou vedoucích. Vydali 

jsme se skrz město až ke cvičišti pro psy a do lesa.  

Hned po vstupu do lesa zadal Bahňák úkol na 
následující asi půlhodinový úsek cesty. Každý měl 
posbírat a buď z hlavy nebo za pomoci knihy určit pět 
bylin. Po dosažení kousku lesa, kde se mělo hrát několik 
dalších soutěží, jsme zkontrolovali, jaké byliny byly 
nalezeny a rozpoznány. V této soutěži se nejlépe 
umístily Terka s Týnkou, které jako jediné posbíraly 5 
bylin, které bez nápovědy poznaly.  

Po určení všech bylin došlo k náhodnému 
rozdělení do dvojic, ve kterých se během výpravy mělo 
odehrát několik soutěží. První z nich následovala hned 
po rozdělení a šlo o klasickou hru „Tref postupně 
všechny stromy“ s tím, že po každém trefeném stromu se vyměnily role házeče a sběrače míče. V této 

soutěži po těsném překonání času Kvítka a Johanky 
zvítězila dvojice Honzík a Mates.  

Mezitím co dvojice trefovaly stromy, tak jsem 
připravil závod po šipkách. Na trase jsem rozvěsil 
několik lístků s malbou květiny a možnostmi A až E, jak 
se květina jmenuje. V této soutěži s nejmenším počtem 
chyb a nejlepším běžeckým časem zvítězil znovu Mates.  

Poslední hrou na tomto místě před přesunem byla 
lehce upravená forma amerického fotbalu, kde se dvojice 
snažila dotknout se míčem stromu, zatímco zbytek se jim 
v tom snažil zabránit vytažením šátků symbolizujících 
životy z rukávů. V této soutěži zvítězila dvojice Kvítek a 
Johanka. 



Zleva stojí: Bahňák, Basti, Kvítek, Johanka, Anička, 
Honzik a Matěj. Dole jsou: Mates, Tomáš, Terka, Týna, 

Kája a Kryštof.  

Mates posílá míček po cestičce.  

Kája hází, Matěj chytá. 

Odebrali jsme se na několik set metrů vzdálenou louku na kraji vesnice. Zde jsme nejdřív 
pojedli to, co nám maminky (nebo manželka) doma navařily. Bylo sice trochu pozdvižení kvůli 
netradičnímu obědu Tomáška a Johanky v podobě sushi, 
ale jinak jsme se v klidu najedli a mohli jsme pokračovat 
v programu.  

Následovala soutěž slizký míč. Vždy jeden 
z dvojice měl míč a musel ho hodit druhému, aniž by 
míč spadl na zem. Nejdál od sebe při úspěšném přehozu 
stála dvojice Johanka a Kvítek, kteří tak vyhráli druhou 
soutěž dvojic v řadě.  

Toto byla poslední soutěž, které se účastnil 
Matěj. Ten byl totiž pozván na odpoledne na nějakou 
oslavu, a tak nás opustil. Jeho místo ve dvojici s Kájou 
však okamžitě zaujal nově příchozí Kryštof, který ráno zaspal a na výpravu zapomněl.  

Na té louce jsme hráli ještě jednu 
hru, a to posílání tenisáků po cestičce, 
v čemž nejvíc zazářil Kvítek. 

Na zbytek výpravy byla 
vyhlášena hra, které jsem se také 
účastnil a ve které bylo každému 
rozdáno deset lístků se slovy Ano; Ne; 
Jo; No. Pravidla byla jednoduchá. 
Neříkej slova na papírku. Pokud je 
řekneš a někdo tě uslyší, může si ten 
někdo říct o jeden z tvých lístků. Pokud 
přijdeš o všechny své lístky, jsi vyřazen 
a zapisuje se pořadí. V této soutěži, 
která se táhla až do posledních chvil 
před opuštěním lesa, naprosto válel 
Honzik, který trpělivě mlčel, a jediné 
slovo, které z něj kdokoli dostal, bylo: 

„Lístek!“. Není tedy divu, že po ukončení hry měl Honzik nejvíc lístků a vyhrál. 

Přesunuli jsme se do lesa, kde jsme na příhodném místě hráli koulovačku. Pro mě osobně to byl 
poměrně adrenalinový zážitek. Zvlášť když jsem se 
s foťákem ocitl uprostřed křížové palby.  

Po několika kolech koulovačky jsme se vydali už 
pomalu směrem zpátky. Na jednom místě jsme se však 
ještě zastavili, abychom si zahráli dvě hry na dvojice, 
obě zahrnující kopání do ragby míče. Nejprve jeden 
kopal do míče a druhý ho musel přinést a poté 
následoval „pokus“ o strefení se míči co nejblíže k sobě. 
V kopání a přinášení míče zvítězila nově obměněná 
dvojice Kryštof Kája, a v strefování se dvěma míči co 
nejblíže k sobě zvítězili Terka s Tomášem. 

Poslední soutěží výpravy byla po cestě ke 
kostelu na kraji lesa malá uzliáda, ve které zvítězila Kája. Když douzlovali poslední členové, odebrali 
jsme se zpět ke kostelu, kde jsme se rozloučili a rozešli jsme se každý vlastní cestou.   
               Basti 

 



Bodování Lvíčat  

Lvíčata zahájila oddílový rok čtyřmi schůzkami a jednou výpravou. Na první a třetí schůzce se 
sešli pokaždé všichni současní členové. Všech pěti akcí se pak zúčastnili Anička, Terka, Johanka, 
Kája, Týna, Honzik, Kryštof, Tomáš a Mates. Těchto devět borců v bodování obsadilo přední příčky, 
když se mezi ně vklínil Kvítek, který vynechal jednu schůzku kvůli nemoci, za což dostal body podle 
svého průměrného umístění. Oněch devět navíc získalo první letošní pexesa. 

Pohled na tabulku prozradí, že bodové rozdíly jsou zatím opravdu malé. Mezi prvním a 
sedmým je to pouhých dvacet tři bodů, mezi prvním a posledním sto čtyřicet pět bodů. 

Terka nenápadně sbírala body, na dvou schůzkách byla nejlepší, a když se to všechno 
sečetlo za celý měsíc, vzešlo z toho překvapivé první místo! Blahopřejeme. Jen tak dál. Je to 
poprvé, kdy toto děvče vybojovalo v měsíčním hodnocení nejcennější kov, a já jí přeji, aby to 
nebylo naposledy.  

O jeden jediný bod méně než vítězná Terka získala v bodování za září Kája, která je po 
odchodu Bonbóna považovaná za favorita v bodování. Ne pokaždé se ale favoritovi musí 
dařit. Na druhou stranu druhá příčka na začátek je velice pěkná. 

I Johanka dosáhla skvělého výsledku a ze září roku 2022 si odnáší překrásné třetí místo 
pouze se čtyřbodovou ztrátou za vítězkou a dvoubodovou za druhou v pořadí. Popřejme proto 
Johance další úspěchy a ať spolu s Kájou a Terkou ty kluky pořádně potrápí. 

Na čtvrtém místě je v prvním měsíci nového oddílového roku v bodování jednotlivců 
konečně kluk. Je to Kvítek, který mnoho bodů na medailová místa neztrácí a do bodování 
může ještě hodně promlouvat. Nakonec je to už deváťák, takže by měl v posledním roce svého 
působení v našem oddíle něco předvést. 

A další děvče. Páté místo v prvním hodnocení tohoto oddílového roku obsadila Anička, 
která i nadále soupeří hlavně se svým bratrem Honzikem. To je samozřejmě do jisté míry 
nadsázka, neboť ve Lvíčatech nejsou jen oni dva. 

Jen pouhé dva body za Aničkou skončil Honzik, který je sice starší, ale souboje se 
sestrou zatím dosti často prohrává. Nejde však jen o Aničku, ale i ostatní členy oddílu, a mezi 
nimi se Honzik v září tohoto roku umístil na pěkném šestém místě. 

I Mates v září zaznamenal stoprocentní účast na všech našich akcích a vytěžil z toho v pohodě 
prostřední příčku bodování jednotlivců, tedy sedmé místo. A když k tomu přičteme ztrátu 
pouhých dvaceti tří bodů za vítěznou Terkou, tak si lehce spočteme, že Mates má v tomto 
oddílovém roce šanci na slušné konečné pořadí, kterým by se se Lvíčaty rozloučil, neboť i on 
je již v deváté třídě. 

Týna s nevelkou ztrátou skončila v prvním měsíci nového oddílového roku na 
lichotivém osmém místě. Je fakt, že za sedmým Matesem zaostala jako první s dvouciferným 
odstupem, ale stále je to pouhých sedmnáct bodů a k dalším nemá o mnoho dále, takže nic 
není ztracené, jen to chce bojovat dál. 

Tomáš je předposlední z vychvalovaných devíti členů, kteří se v září zúčastnili všech 
akcí, i když skončil z této party předposlední, stále je to slušné deváté místo. Všechno se teprve 
rozbíhá, všechno teprve začíná, i naše bodování, a Tomáš bude mít ještě hodně příležitostí 
dokázat, jaký je borec. 

Kryštof byl také na všech akcích, které vedoucí Lvíčat pro své členy v září připravili, i když 
z toho nedokázal vytěžit tolik, co těch ostatních osm. On si pro začátek odnáší desáté místo, 
ale když si spočte, kolik ztrácí na vítěznou Terku, pak zjistíte, že pokud dál bude chodit na 
všechny naše podniky, může při zaváhání některých jiných skončit na závěr oddílového roku 
určitě slušně. 



  Září 2022   

 1. Terka 273  
 2. Kája 272 -1 
 3. Johanka 269 -3 
 4. Kvítek 264 -5 
 5. Anička 259 -5 
 6. Honzik 257 -2 
 7. Mates 250 -7 
 8. Týna 233 -17 
 9. Tomáš 218 -15 
10. Kryštof 190 -28 
11. Ryba 158 -32 
12. Áňa 141 -17 
13. Matěj 128 -13 

Ryba je poslední z deváťáků, kteří letos do Lvíčat chodí, ale v prvním měsíci právě zahájeného 
oddílového roku nedopadl nejlépe. Velkou a pochopitelnou omluvou 
jeho neúčasti na výpravě je svatba jeho táty, který se podruhé 
oženil. Za výpravu tedy dostal pouze deset bodů za omluvenou 
neúčast, zatímco přítomní na té akci sbíraly desítky bodů. A tak 
Ryba „startuje“ z jedenácté příčky. 

Áňa přešla do Lvíčat od Pavoučků a bohužel nebyla na 
výpravě, čímž ztratila hodně bodů, které jí v konečném součtu 
hodně chyběly. Skončila tak v prvním dějství svého působení 
mezi velkými na dvanáctém místě. 

Matěj nepatří k lídrům bodování, ale do Lvíčat chodí rád a užívá 
si zábavy, kterou mu náš oddíl nabízí. Předchozí slova potvrzuje 
skutečnost, že v prvním měsíci letošního hodnocení jednotlivců 
skončil zcela poslední, ale zatím jeho ztráta není až tak velká a 
pokud bude docházet na naše akce pravidelně a žádnou 
zbytečně nevynechá, nemusí mít punc posledy. 

 

Bodování Pavoučků  
Již v úvodním článku v tomto čísle našeho časopisu je zmínka o tom, že ke dvanácti 

Pavoučkům, kteří k nám chodili minulý oddílový rok, přibylo dalších pět členů. Všechny u nás vítáme 
a přejeme jim spoustu skvělých zážitků s jejich novými kamarády.  

V září tohoto roku jsme se sešli na čtyřech schůzkách. Výprava nás čekala až v sobotu 1. října, 
takže o ní více příště. Všech pěti akcí se zúčastnili, a tudíž první los loterie Pavoučků v tomto 
oddílovém roce získali, Sofie, Fanda, Martin, Jonatán, Ondra a Rosťa. 

Bodové rozdíly mezi jednotlivými Pavoučky v hodnocení jednotlivců jsou zatím zanedbatelné 
a brzy může být všechno jinak. Záleží hodně na tom, kdo bude chodit na všechny akce a kdo občas 
nějakou vynechá. Pokud je to kvůli nemoci, pak takový Pavouček dostane body podle svého 
průměrného umístění, ale pokud jede třeba na chatu, pak dostane pouze deset bodů za omluvenou 
neúčast a to se v bodování samozřejmě promítne. Důležité je, pokud nemůžete na tu či onu akci přijít, 
dát vědět, z jakých je to důvodů. 

Bodování tohoto oddílového roku nejlépe zahájil Ondra, který zvítězil 
s dvanáctibodovým náskokem před druhým Petrem, když doposud byla jeho nejlepším 
umístěním pátá příčka, shodou okolností také v září. Blahopřejeme.   

I Petr dosáhl v září tohoto roku svého nejlepšího umístění od příchodu do Pavoučků, 
když obsadil druhou příčku. Doposud byl nejlepší čtvrtý, a to v říjnu minulého roku. I Petrovi 
tedy patří gratulace. 

Fanda sice nevylepšil svůj osobní rekord v hodnocení jednotlivců za měsíc, ale 
z pohledu právě zahájeného oddílového roku zaznamenal krásné třetí místo, které může být 
základem skvělého konečného pořadí. Záleží na něm. 

Artuš také začal velice slibně, čtvrtým místem, a to jen se ztrátou tří bodů na třetího 
Fandu. Základ je to dobrý minimálně k obhajobě šesté příčky v konečném pořadí, kterou 
Artuš získal v minulém oddílovém roce. Chce to i dál se prát o každý bod, který lze získat. 

Na páté příčce našeho celoročního bodování jednotlivců se umístil první z nováčků, a 
sice Martin Materna, jehož oba starší bratři naším oddílem prošli. A protože se jmenuje 
Martin, a ty máme v současnosti v Pavoučcích hned čtyři, Tumaj mu přilepil přezdívku 
Jonatán. Podle něj totiž Martin vypadá tak trochu jako pes Jonatán paní Kadrnožkové z Macha 
a Šebestové. Posuďte sami. 



Září 2022 
 

 1. Ondra 173  
 2. Petr 161 -12 
 3. Fanda 153 -8 
 4. Artuš 150 -3 
 5. Jonatán 145 -5 
 6. Martin 141 -4 
 7. Hugo 137 -4 
 8. Sofie 135 -2 
 9. Dorka 135 0 
10. Mač 131 -4 
11. Vojdan 120 -11 
12. Domča 119 -1 
13. Tea 117 -2 
14. Rosťa 107 -10 
15. Viky 100 -7 
16. Martin F. 76 -24 
17. Matěj 54 -22 

A hned za Martinem Jonatánem se umístil další Martin. Vidíte, jaký by v tom byl 
zmatek, kdybychom si ty Martiny nějak nerozlišili? V tomto případě jde o dalšího nováčka, 
Martina Biedermana, který přezdívku nemá, ale co není, to může být. V každém případě tento 
Martin skončil v prvním měsíci svého působení u Pavoučků na krásném šestém místě.  

Hugo je nejdéle sloužící Pavouček současnosti a dá se od něj očekávat, že v bodování 
již nebude patřit k těm, kteří končí ve druhé části tabulky. Zatím to potvrzuje, když obsadil 
v září velice slušné sedmé místo. 

Sofie se zúčastnila všech akcí za celé září a dokázala z toho vytěžit osmé místo, když 
získala stejně bodů jako Dorka, ale protože byla lepší na poslední schůzce, je počítána jako 
lepší i v měsíčním hodnocení. Když se pak podíváme, s jak malými ztrátami Sofie zaostala za 
Hugem, Martinem a dalšími, vidíme, že je to vždy jen několik málo bodů. 

Dorka se po celý měsíc držela na špici pomyslného startovního pole. Pak ale odjela 
s tátou na dovolenou a rázem přišla o docela dost bodů a tím i o pěkné umístění. Vzhledem 
k situaci na ní zbylo až deváté místo, když získala stejně bodů jako Sofie. 

Martin Čermák chodí do Pavoučků již druhým rokem, ale až nyní se ukázala potřeba dát mu 
nějakou přezdívku, protože krom něj se náhle u nás objevili další tři Martinové. A tak jsme 
sáhli po osvědčeném připojení prvního písmene z příjmení k několika prvním písmenům ze 
jména a vznikl Mač, který v prvním měsíci nového oddílového roku skončil v bodování na 
desátém místě. 

I Vojta Daněk přišel narychlo k přezdívce, ve které jsme opět spojili kousek jeho křestního 
jména a s kouskem příjmení, čímž vznikl Vojdan. To bylo nutné, protože k nám přišel 
nováček, také Vojta, a bylo potřeba oba rozlišit. Ten druhý Vojta ale po dvou schůzkách přešel 
na baseball, takže Vojdanova přezdívka byla tak trochu zbytečná, ale když už jsme si na ni 
začali zvykat, tak mu zůstane. Teď ještě abychom nezapomněli uvést jeho umístění v bodování 
za září. Tam Vojdan skončil jedenáctý.  

Domču, tedy Dominika Vykydala, znají Pavoučci z tábora, kde byl se svými rodiči, 
tedy s Dumbo a Bahňákem, a ačkoli nebyl v tu dobu ještě Pavouček, účastnil se s námi části 
programu. Od září je již Domča řadovým členem, a tudíž se objevuje i v bodování, kde 
napoprvé obsadil dvanácté místo. 

Tea bohužel vynechala dvě schůzky, z toho jednu kvůli 
nemoci, předtím byla pouze omluvena, takže přišla o body a 
v hodnocení celého měsíce skončila až jedenáctá, ovšem jen pár 
bodů za Domčou či Vojdanem.  

Rosťa se zúčastnil koncem minulého školního roku zkusmo dvou 
našich schůzek a nyní se do naší činnosti zapojil naplno a hned 
zaznamenal stoprocentní účast na všech akcích hodnoceného 
měsíce. V bodování se tento fakt zatím příliš neodrazil. Rosťa se 
musí přeci jen ještě pořádně rozkoukat a pak to bude jistě lepší 

než tentokrát, kdy skončil čtrnáctý. 

Až patnáctá skončila v září tohoto roku Viky, která 
stejně jako Vojdan nepřišla na poslední schůzku, protože byla 
s rodinou u moře. Bohužel tady přišla cirka o třicet pět bodů, 
které by ji vynesly až na osmou příčku.  

Poslední z nováčků a poslední Martin je syn bývalého 
člena Lvíčat Friga, tedy Petra Frühaufa. Tenhle Martin přišel až 
na třetí schůzku, takže dostal do začátku průměr bodů všech 
ostatních a byl zatím jen na jedné schůzce, pak byl omluven, 

takže není divu, že skončil v bodování až šestnáctý, tedy předposlední. 



Noví instruktoři Pavoučků Klokan, 
Bonbón a Kulik.  

Matěj na první schůzce získal všeho všudy šestnáct bodů, pak se ze dvou schůzek 
omluvil a do třetice marodil, takže jsme ho viděli za celý měsíc jenom jednou. Podle toho 
bohužel i vypadá jeho bodové konto, na které si připsal pouze padesát čtyři bodů, což znamená 
poslední místo. Na sedmnácté příčce však nemusí zůstat, když teď pořádně mákne. 

 

 Hádanka  
Minulá hádanka byla úmyslně jednoduchá a my jsme ji brali jako malou rozcvičku. Měli jste 

zjistit, která cesta vedla od opičky k banánům. Odpovědí jsme dostali od Lvíčat devět a stejný počet i 
od Pavoučků, z toho šly všechny lístečky do losování o sladkou odměnu. Tak byla naše první hádanka 
jednoduchá. 

Dnes vám předkládáme početní úkol, početní příklad, který ale neodpovídá realitě. Vy máte 
přendat jednu zápalku, aby to dávalo smysl. Možností je 
několik, my víme o třech, a chceme od Lvíčat alespoň dvě 
varianty, od Pavoučků nám stačí jedna. 

Tak se trochu zamyslete! 

Odpovědi můžete vkládat do krabičky do pondělí 
24. října, jste-li Lvíče, Pavoučci to musí stihnout o týden 
dříve, tedy do 18. října, protože týden nato nebudou mít schůzku, neboť budou odjíždět na čtvrtletní 
prázdninovou výpravu.   

 

Instruktoři měli malé školení  
Všichni tři ještě před pár měsíci deváťáci se rozhodli, že budou v našem oddíle pokračovat jako 

instruktoři. Logicky byli zařazeni k Pavoučkům, zatímco Basti byl od Pavoučků přeřazen ke Lvíčatům, 
u kterých ukončil svoji činnost Frodo. 

Byl to náhlý nápad, udělat pro ty tři takové malé školeníčko s vyprávěním, co Kulika, Klokana 
a Bonbóna ve funkci instruktora čeká. Bonbón měla již jisté zkušenosti z předchozího oddílového 
roku, kdy vedle činnosti ve Lvíčatech coby řadový člen, 
již působila v Pavoučcích jako instruktorka. 

Pro účely předávání zkušeností jsme zvolili 
Tumajovu chatu, kam byli pozváni zmínění mladíci, 
které doplnili zkušení „lektoři“ Tumaj s Bahňákem. 
Školeníčko bylo dvoudenní, z pátku do soboty. 

První den hned po večeři začalo povídání nejprve 
dotazem: „Proč jste se rozhodli dělat instruktory?“ a 
následovalo povídání o tom, co všechno budou muset 
dělat, že se budou muset plně věnovat dětem, o 
náročnosti té práce, o náročnosti sestavování programu 
na schůzky či o důležitosti řádného vysvětlení pravidel 
té které soutěže. 

Druhý den poránu následovalo téma, co práce s dětmi obnáší, co nesmíme, co musíme, a 
praktické „cvičení“ práce s busolou a mapou, kdy nás Klokan dovedl od chaty na Vysoký vrch, Kulik 
z Vysokého vrchu do Poteplí a Bonbón pak zpět na chatu. 

Po obědě závěrečného dne následovalo ještě téma příprav na schůzky, výpravy či na tábor, a to 
nejen programu jako takového. 

Tak kamarádi, hodně štěstí, hodně povedených akcí, ať se vám tahle práce líbí. 



Schůzky, výpravy a další akce: 

 

ŘÍJEN 2022 

Sobota 1. října 2022 – 180. výprava Pavoučků 

Pondělí 3. října 2022 – 1377. schůzka Lvíčat 

Úterý 4. října 2022 – 851. schůzka Pavoučků 

Pondělí 10. října 2022 – 1378. schůzka Lvíčat 

Úterý 11. října 2022 – 852. schůzka Pavoučků 

Pondělí 17. října 2022 – 1379. schůzka Lvíčat 

Úterý 18. října 2022 – 853. schůzka Pavoučků 

Pondělí 24. října 2022 – 1380. schůzka Lvíčat 

Úterý 25. až čtvrtek 27. října 2022 – Čtvrtletní prázdniny u Tumaje na chatě – 181. výprava Pavoučků 

Čtvrtek 27. až sobota 29. října 2022 – Čtvrtletní prázdniny u Tumaje na chatě – 424. výprava Lvíčat 

Pondělí 31. října 2022 – 1381. schůzka Lvíčat 

 

LISTOPAD 2022  

Úterý 1. listopadu 2022 – 854. schůzka Pavoučků 

Pondělí 7. listopadu 2022 – 1382. schůzka Lvíčat 

Úterý 8. listopadu 2022 – 855. schůzka Pavoučků 

Sobota 12. listopadu 2022 – 425. výprava Lvíčat 

Pondělí 14. listopadu 2022 – 1383. schůzka Lvíčat 

Úterý 15. listopadu 2022 – 856. schůzka Pavoučků 

Pondělí 21. listopadu 2022 – 1384. schůzka Lvíčat 

Úterý 22. listopadu 2022 – 857. schůzka Pavoučků 

Sobota 26. listopadu 2022 – 182. výprava Pavoučků 

Pondělí 28. listopadu 2022 – 1385. schůzka Lvíčat 

Úterý 29. listopadu 2022 – 858. schůzka Pavoučků 

 

 

DŮLEŽITÉ AKCE V PROSINCI 2022  
Pátek 16. až neděle 18. prosince – oddílové Vánoce - 426. Lvíčat a 183. výprava Pavoučků 

 

TÁBOR 2023 

Středa 5. (státní svátek) až pátek 21. července 2023 

 

Změny termínů všech akcí jsou vyhrazeny! 

 



STATUTÁRNÍ MĚSTO KLADNO  
podporuje činnost oddílu Lvíčata  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 


